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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Baška Voda, 10 rujna 2024.g. 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

(O sjednici se vodi tonski zapis) 

 

 

 

Sa osamnaeste sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 10. rujna 2024.godine u 

prostorijama Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 9,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Ivan Granić 

Velimir Andrijašević 

Dražen Radojković 

Lovre Topić  

Dragan Svalina 

Matejas Jozipović 

Josip Topalović 

Melinda Borković 

 

 

ODSUTNI: 

Ljubo Topić  

Marin Čizmić 

 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Josip Đerek, pročelnik Ureda načelnika 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Ines Vegar, upravni referent 

- Ana Nemčić, viši upravni referent 
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Predsjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  

 

 

 

D N E V N I       R E D 

 
 

1. Prijedlog Zaključka o usvajanju zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izvješće načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024. sa prijedlogom Zaključka o usvajanju 

3. Prijedlog pročišćenog teksta  Prostornog plana uređenja Općine Baška Voda 

4. Prijedlog Odluke o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Baška Voda 

5. Prijedlog Odluke o transformaciji Urbanističkog plana uređenja Bast Sjever – I1 

6. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Baška Voda za 2024. godinu 

7. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Baška Voda za 2023. godinu  

8. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada i usluga povezanih sa javnom uslugom na području Općine 

Baška Voda 

 

 

Vijećnik Jozipović je predložio nadopunu dnevnog reda: 

 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o općinskim porezima ( na način da 

se formiraju dvije zone, I. za Bašku Vodu, Promajnu, Krvavicu i Bratuš 

sa cijenom od 3,5eur po kvadratu, te II. zonu za Bast i Topiće sa 

cijenom od 1,5eur po kvadratu) 

2. Raprava o uklanjanu baznih stanica na području općine Baška Voda na 

temelju podnesene peticije 

 

Prva točka nadopune dnevnog reda Većinom glasova PROTIV „7“, ZA „4“  nije prihvaćena. 

Druga točka nadopune dnevnog reda Većinom glasova PROTIV „6“ ZA „5“  nije prihvaćena. 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA ''8'' /PROTIV ''3'',   

 

 

 

 

 

AKTUALNI SAT 

 

 

 

Vijećnica Borković je postavila prvo pitanje vezano za status luke i dali postoji koncesija. 

Načelnik je odgovorio da  koncesija postoji te da će obrazložiti o čemu se radi. 

Kazao je kako je prilikom uredne predaje dokumentacije od strane Đanija Radića pošti, a pošta 

Županiji, u Županiji je došlo do „pocijepanja“ kuverte i samo o tome se radi. 
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Načelnik je kazao da Luka ima i građevinsku i uporabnu dozvolu i minimalne tehničke uvjete 

i svi računi su fiskalizirani. 

 

Drugo pitanje vijećnica je postavila vezano za uljaru i dali će to profunkcionirat sada. 

Načelnik je odgovorio da će za par dana doći do montaže strojeva, kazao je kako je to već 

trebalo biti i prije gotovo da dotični vijećnik nije to sabotirao. Vijećnica je upitala onda bili se 

mogli nadati ove godine da bude gotovo. Načelnik je kazao da ne zna, da se nada, a ukoliko ne 

bude da će biti jasno tko je zaslužan zato što nije gotovo. 

Vijećnica je upitala kakva je to situacija u Gradini, načelnik je odgovorio da je sezona prošla 

odlično te da je mjesto bilo čisto, te da se trenutno u Gradini provodi revizija kad bude gotovo 

izviješće znati ćete. 

 

Vijećnik Topalović se nadovezao na pitanje vijećnice Borković također vezano za Gradinu, 

imenovan je novi direktor, starog direktora ste potrali  te stalno priča da se radi o nekom 

kriminalu, da je nestalo novaca, da neka firma iz Imotskog potražuje neke velike novce te se 

spominje da je bivši direktor Vijeko Radić odgovoran za to, te naglašava da je od strane 

načelnika isti taj Vijeko Radić imenovan bez javnog natječaja te da smo imali dva financijska 

izvještaja za 2021. i 2022. godinu . 2021. nisu bili prisutni ni Vijeko Radić ni Marin Beroš da 

obrane svije izviješće. 2022. su se pojavili tu  branili firme, a jedina dva vijećnika koja nisu 

podržali financijsko izviješće su vijećnik Jozipović i on. Svi su podržali to financijsko izviješće 

da bi sada 2024. optuživali Vijeku Radića, Danijelu Svalinu, Tonija Jurišića, Tonča Čorića da 

su radili zadnje 2 3 godine neki kriminal. 

 

Načelnik je prekinuo vijećnika i kazao da ne upotrebljava takve izraze i da prestane vrijeđati 

Vijeku Radića jer on nije ni lopov ni kriminalac , radi se revizija te je rekao vijećniku da pročita 

posljednji zapisnik te da vidi šta je načelnik izjavio. 

 

Vijećnik Topalović je postavio pitanje dali  se u mandatu Vijeke Radića radilo nešto nelegalno? 

 

Načelnik je odgovorio da je Vijeki Radiću istekao mandat, da je Vijeko Radić prikazao u 

financijskom izviješću 140 000 eura  gubitak i nije prikazao potrošenih još 100 000 iz 

namjenskih sredstava. Na sjednici Nadzornog odbora gdje načelnik nije bio prisutan, zatraženo 

je da se dignu plaće ljudima koji rade najteže poslove na papučici i vozačima. Čovik je  izjavio 

da on nije iša na fakultet da oni imaju plaću sličnu njegovoj i da on ide ća.  Kazao je kako mu 

on nije produžio mandat i da je to njegovo pravo, trenutno je revizija u Gradini te će se pokazati 

dali je bilo nepravilnosti te naglasio da nikada nije spominjao nikakav kriminal te kad budemo 

imali nalaz revizije sigurno ćemo imati raspravu za komunalno poduzeće. 

 

Vijećnik Topalović je postavio drugo pitanje vezano za zakup Hrvatskih šuma u Baškom Polju. 

Kazao je kako je i na prošloj sjednici postavio isto pitanje. Ove zime su tu počelo ravnati, 

nasipati neko žalo, ljetos su bile i poslagane neke ležaljke. Zadnji put je postavio pitanje te mu 

je načelnik odgovorio da su komunalni redari izašli na teren utvrditi o čemu se radi. Sad je 

došao do informacija da su ti ljudi branitelji dobili od države na 10 15 godina neku koncesiju 

za postavljanje montažno demontažnih objekata te da oni čekaju samo Odluka općinskog vijeća 

Baška Voda da im se da suglasnost da oni mogu krenuti u tu investiciju. 

Vijećnika zanima ako je to sve legalno, dali ćemo mi tim ljudima braniteljima koji su to dobili 

dati suglasnost da naprave to šta su dobili? 

 

Načelnik je odgovorio da je on već prošli put odgovorio na to pitanje, te da je zaista  netko 

napravio glupost u Hrvatskim šumama,  da je on zaista 2 puta uputio komunalnog redara koji 
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je sve poslikao i utvrdio da se radi mimo zakona, te je naglasio da dok je on načelnik oni neće 

dobiti takvo nešto jer mi to u Planu Upravljanja pomorskim dobrom nemamo. Utvrdili smo da 

su ovo ljeto radili nezakonito te ćemo obavijestiti ministarstvo kao i hrvatske šume te je kazao 

da nema namjeru predložiti općinskom vijeću da se takvo nešto napravi. Načelnik je kazao da 

je već on odgovorio na to, da je on sam, Hrvatski branitelj, zapovjednik satnije  i dok su se neki 

šetali po Njemačkoj i Portugalu on se borio za ovu državu i ne želi dopustiti provokacije. 

 

Vijećnik Jozipović  se nadovezao na pitanje vijećnika Topalovića ali je zatražio pauzu od 5 

minuta. Nakon završetka pauze postavio je pitanje načelniku dali će dati suglasnost umisto 

nepostojeće pročelnice Tee Buljan na zahtjev za gradnju 300 Urbanih vila na području Baškog 

Polja jer sada prethodne uvjete u roku 15 dana ako se nitko ne očituje i ne odgovori smatra se 

da je općina suglasna sa gradnjom tih 300 Urbanih vila s bazenom.? 

 

Kao drugo pitanje Vijećnik je upitao načelnika zna li da je odgovoran za sve pronevjere koje 

odradi direktor trgovačkog društva  u Vlasništvu općine  odnosno Da je odgovoran za sve 

nepravilnosti koje napravi Marin Beroš. Kazao je da zadnje 3 godine pojedina trgovačka društva 

isplaćivaju osobne dohotke radnicima koji za taj osobni dohodak nisu radili te dane te upitao 

kako je moguće da radnik ne dolazi na posao a  za taj posao prima plaću te kazao da se to čini 

konstantno sa 4 djelatnika već 5 godina , te je njegovo pitanje dali odobrava činjenje kaznenog 

djela odnosno isplate osobnih dohodaka radnicima koji 40 sati tjedno ne obavljaju svoj posao 

nego dobivaju plaće za nerad i vode svoje druge poslove? 

 

Načelnik je odgovorio vijećniku da ako ima saznanja za bilo šta nezakonito da prijavi. 

 

Vijećnik nije zadovoljan odgovorom te traži odgovor pisanim putem te traži da uđe u zapisnik 

da nisu dobili financijsko izviješće komunalnog poduzeća Gradina za 2023. godinu a do 15.03. 

je trebalo biti na raspravi na ovom općinskom vijeću. 

 

Ispred kluba vijećnika postavlja pitanje dali znate da nećete dobiti uporabnu dozvolu za 

otvaranje uljare jer se vodi kazneni postupak protiv vas zbog svih nelegalnih radnji koje ste 

odradili na toj uljari i pitanje je dali mislite da ćete otvoriti uljaru do 11 miseca ili nećete dobiti 

dozvolu? Načelnik je odgovorio  Živi bili pa vidili. 

 

Nakon što više nije bilo pitanja zatvoren je aktualni sat. 

 

 

 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda usvajanje zapisnika sa 17. sjednice  

Općinskog vijeća. Otvorena je rasprava.  U raspravi su sudjelovali Vijećnik Svalina i vijećnik 

Jozipović. 

Vijećnik Svalina je dao primjedbu da u točci 4 prilikom izglasavanja amandmana želi da 

njegovo ime piše da je glasao ZA. 

Nakon završetka rasprave  većinom glasova ZA ''8'' / ''2'' PROTIV  /“ 1“ SUZDRŽAN donesen 

je 

 

 

Zaključak o usvajanju zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća 

od dana 13.lipnja 2024. 
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Ad. 2 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Izvješće načelnika za razdoblje siječanj-

lipanj 2024. sa prijedlogom Zaključka o usvajanju. 

Načelnik je obrazložio izviješće te je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnik Topalović i  načelnik. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' / ''3'' PROTIV, donesen je  

 

 

ZAKLJUČAK 

o usvajanju izviješća načelnika za razdoblje siječanj – lipanj 2024. 

 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog pročišćenog teksta  Prostornog 

plana uređenja Općine Baška Voda 

Načelnik je kratko obrazložio točku dnevnog reda te je  otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović , vijećnica Borković, predsjednik vijeća te 

pročelnik Đerek i načelnik. 

Vijećnik je zatražio da uđe u zapisnik da su vijećnici trebali dobiti materijale u PDF formatu te 

grafički dio  u elektroničkom obliku te nije poštovan članak 113 zakona o prostornom uređenju. 

Pročelnik Đerek je odgovorio da je sve odrađeno sukladno zakonu i sve je objavljeno na web 

stranicama općine u PDF formatu. 

 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA „7'' / PROTIV „2'' SUZDRŽAN „1“  /,  

(Vijećnik Svalina nije glasao) donesen je 

 

 

Pročišćeni tekst  Prostornog plana uređenja Općine Baška Voda 

 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda  Prijedlog Odluke o transformaciji 

Prostornog plana uređenja Općine Baška Voda 

Načelnik je kratko obrazložio točku  nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, i načelnik. 

 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8''  / PROTIV „2''  SUZDRŽAN „1“  /donesena 

je  
 

ODLUKA 
o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Baška Voda  
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Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o transformaciji 

Urbanističkog plana uređenja Bast Sjever – I1 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnica Borković i načelnik 

 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8''  / PROTIV „2''  SUZDRŽAN „1“  /donesena 

je  
 

O D L U K A 

 

O transformaciji Urbanostičkog plana uređenja Bast Sjever-I1 

 

Ad.6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju proračuna Općine Baška Voda za 2024.. 

Načelnik je kratko obrazložio točku te dao riječ pročelniku  koja je i obrazložio točku nakon 

čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović i  pročelnik Marušić. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „3“  /donesen je  

 

 

Polugodišnji izvještaj o 

Izvršenju proračuna Općine Baška Voda za 2024. godinu 

 

 

Ad.7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Godišnjeg  izvještaja o izvršenju 

proračuna Općine Baška Voda za 2023.. 

Načelnik je kratko obrazložio točku te dao riječ pročelniku  koja je i obrazložio točku nakon 

čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović i  pročelnik Marušić. 

Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA ''8'' /  PROTIV „3“  /donesen je  

 

Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna 

Općine Baška Voda za 2023. godinu 

 

 

 

 

Ad.8. 

Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o načinu pružanja 

javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada 

i usluga povezanih sa javnom uslugom na području Općine Baška Voda 

 

Načelnik je kratko obrazložio točku nakon čega je otvorena rasprava. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnica Borković i načelnik 
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Nakon završetka rasprave većinom glasova ZA „7'' / PROTIV „2'' SUZDRŽAN „1“  /,  

donesena  je 

 

ODLUKA 

 
O načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada 

i biorazgradivog komunalnog otpada i usluga 

povezanih sa javnom uslugom na području Općine Baška Voda 

 

 

 

 

 

 

Sastavni dio ovog zapisnika je tonski snimak- CD. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavila 

 

Ines Vegar 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 
 

 


